
 

Steenwijk, 12-06-2023 

Betreft: Verzoek tot interpellatie 

Geacht college, 

De fractie Veur Elkaar heeft meerdere malen verschillende instrumenten gebruikt om een volledig 

beeld te krijgen van het proces rondom Icebear. 

De afgelopen week is duidelijk geworden dat de Icebear niet voldoet aan voorgeschreven normen; 

hierover hebben wij kunnen lezen in de meetresultaten. Gesprekken met de werkgroep Stop 

Overlast Icebear leiden ertoe dat onze fractie nog een paar vragen heeft openstaan waarop wij het 

antwoord niet hebben weten te achterhalen. 

Het college heeft erkent dat handhaving nodig zal zijn maar dat van sluiting nog geen sprake is. 

Vanwege de zorgen om de gezondheid van inwoners en over de voortgang van dit proces willen wij 

het interpellatie voeren. 

Vragen: 

Hoe is het mogelijk dat na zoveel ingediende klachten de wethouder nu pas de koppeling ziet tussen 

de metingen en die klachten?  Bedoelt u nou dat u een jaar lang de klachten niet serieus heeft 

genomen? 

De wethouder is voor zover wij begrepen nu van mening dat de laatste metingen accuraat zijn om te 

gaan handhaven, terwijl wij allemaal weten dat een meting van 6 uur op 1 en dezelfde plek bij een 

fabriek die precies op dat moment weer ‘incidenten’ ervoer op het bedrijf en niet op volle sterkte 

produceerde, niet echt accuraat te noemen is. Feitelijk betekent dit dat als er wel accuraat gemeten 

wordt, de overschrijdingen nog vele malen erger zijn. Dan is het leuk om te horen dat de wethouder 

nu elk kwartaal gaat meten, maar dat is mosterd na de maaltijd en goed voor nog meer mensen met 

nog meer klachten. Bent u dit met ons eens en bent u het ook met ons eens dat er op deze manier 

nou niet echt serieus met de gezondheid van omwonenden wordt omgegaan? 

Nou nu blijkt dat er vanaf het begin de vergunning er hadden moeten zijn had de wethouder beter 

zijn huiswerk moeten doen en gelijk de zaak had moeten laten toetsen door de huisadvocaat. Wat is 

uw reflectie hierop? 

U weet, net zoals de werkgroep dit al vaker heeft aangegeven, dat er economische en/of milieu 

delicten worden gepleegd. Waarom doet, het bevoegd gezag of een afgevaardigde, dus bijvoorbeeld 

één van de wethouders of andere medewerker binnen de gemeente  geen aangifte van een strafbaar 

feit? 
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